
PROTOKOL Nr XLIIIz2010

obrrd XLIII sesji Rrdy Miejskiej Ottu6z6w
odbytej w driu 2t pafiziernika 20l0roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obocnych na sesji 20 radnych (95,2%).

Nieobecni usprawiedliwiotri:
I . Aleksander J6zefiak

W obradach uczestniczyli zaproszeni goScie wedlug zalqgzonych list obecnoscl

Porzqdek obrad
l. Otwarcie i stwierdz€nie praworDoqp{ci obrad
2. Przedsawienie porzq{ku obrad XLTII sesji Rady Miejsk;ej
3. Wyb6r sekrclarza obrad )(Lff sesji Rady Miejskiej
4. PrryjQcie protokol6w z obrad )(LI i XLII sesji Rady Miejskiej
5. lnformacja Przewodnicz4cego Rady Miejskiej o dziahniach podejmowanych

w okresig mi€dziy s€sjanf
6. Spnwozdanie Bumisbza z reafrzacli zaAah w pop.zednim okresie, zwlaszcza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacje i zap)'tania radnych
8. Zapytaria i wnioski przewodnicz4pych dzielnic i soltys6w
9. Podjqcie uchwal w sprawie:

e) usla.lcnia stawek podatku od nieruchonotui na 201I rok (nr 27312010)

f) okreslenia wpokoici rocznych stawek podarku od Srodk6w transportowych
(w 274D0101
okreJlenia wzorow informacji i deklaracji podatkowych ($ 275D010)
udzielenia z budietu Miasta i Gmirry Ostrzeszow pomocy finansowej Powiatowi
Ostrzcszowskiernu oraz zawarcia umowy (w 272D010
przedluZenia czasu obowiqzywania dotyczasowych taryfdla zbiorowego zaopelrze a
w wodg oraz zbiorowego odpror"dzania Sciek6w (nr 289/20 I 0)
zmian w budzecie Miasa i Gminy Ostrzesz6w w 2010 loku (m 29212010)

zatwi€rdz€nia programu wsp6lpracy Miasta i Gminy Ostrzesz6w z oryanizacjami
pozarz4dowyni oraz innyni podmiotami oraz innymi uprawnionyui podmiotami
prowadzepyni d-irhl4o3d po2ytku publicaego na20ll rok (rt 21lD0l0)

zbycia nienrchormSci grunto$/ych polozonych w Rojowie gmina Ostrzesmw
oaBczonych jako dziat<i 636,639, 642 (w 270D010)

i) oddania nieruchomo&:i w uzfkowanie i-te.zyste (n 276N2010)
j) vtrazenia zgody M zbycie nienrchomoSci rohrc1(rr 27712010)

k) nabycia udzialu w prawie whsnodci gruntu polozonego w Ostrzeszowie w rejonie

ulicy Borek, Aleje Wolno3ci (m 27812010)
n) zamiany grud6w polo2onych w Ostrzeszowie w rejonie ulicy Podmiejskiej

(tt 27912010)
l) zbycia nieruchorno5ci zabudowanej polozoqej w Ostrzeszowie w rejonie

ulicy Sw. Mikohja ( or 280/20 I 0)
o) zbycia nieruchonng:i grtmtowej polozotrcj w Ostrzeszowie w rejonie ulicy Sw

Mikobja (28U2010)
n) podwyzsz€nia kapitalu zakladowego w Wodociqgach Ostrzeszowskich sp6lka z o.o.

z siedziba w Osbzeszowie i sposobu pokrycia podwyzszonego kapitalu
tu 285D010\

h)

e)

D
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o) podwy^zenia kapitalu zakhdowego w Zakh&ie Energetyki Cieplnej s$lksa z o'o'
' i sieaah w ostrzeszowie i sposobu pokrycia podwyzszonego,kapitslu (N 28i/2010)

p) anisny Statutu Zwi4zku Gmin Ziemi Ostrz€szowskiej (nr 286/2010)

ii znianv u"tr*ab utiuztrlZoto nuay Viejskiej Ostrzeszdw z dnia 29 c"Evca20l0' ..t i" totu*i! -t*i.rdzenia Plan6wOdno*y Miejscowo$i Myje' Potasnia' zajarzki

naklta2dlo -2017 (nr 29l?ol0')
s) przyst4pienia do realizacji projettu t€rmomodernizacji obiektr6w u4'tecanosci- 'ouUf"i't"i 

",.u"o"h 
Programu Priorytetowego System Zielonych Inwestycji CIS

'--iiiiainl".*gtaw-budynkach uzytecatosci publicaej na teaenie Powiatu
ostrzsszowskiego';eafizowatrego przez Narodowy Fundusz Ochrcny Srodowiska

i Cos?odatki Wodnej (nr 2942010).
t O. tnfomacji przewodnicacego Rady Miejskiej o zlo2onych oSwiadczeniach maj4tkowych

na konic kadencji 200G2010
I l. Odpowiedzi na i*erpelf4:.fe i T py14dlna

I 2. Sprawy r6he i informacje

13. Z*ofazrnb

Do p-kiu l-qo Otvtrcie i rtwierdz€lic DnwomocBoSci qbr|d .. . , . .

@wodniczqpy Rady Miejskiej otworzyl

obrady Xt lll sesji Rady Miejskiej i stwierdzil' 2e s€sjajest prawomocna

do obradowania i podejmowania uchwaL

Do p-ktu 2-qo PEedltrwierie Dolz dku obnd XLIII letii RrdY Mifill$ci .

---- Pttanod'rrb?Nv Rady Miejskiej przedsawil porz4dek obrad kt6ry radni

otrzymali z zaproszeniem m dzisiejsze ob'rady'

Stanishw Wabnic - Burnistrz wni6sl o przyjgcie do porz4dku ob'rad projektu

uchwaly w sprawie przyst4pienia do realitji projektu terrnnodemizacji

obiektr6w uzytecanoSci publiczrj w ranEch Programu Prior,letowego

System Zielonych Inwesiycji GIS - Zarzqdzanie enetg4 y buiynk"th

u.iytecarodci iubliczrej na ierenie powiaru ostrzeszowskiego" realizowanego

p#z Naroaor"y funausz octrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej

(t\ 29412010).
Rada Miejska jednoglosnie ( I 8 glos6ve 

'7a") 
przyjth wniosek Burmistrza'

Rada Mi€jska I minute ciszy uczcila pamigc anarlego t I OaZdaemil'<a.Z!-t-O- - ^^
tofr Jtlgon"ay Viiisnq osrzeoo* a*och kaderrcji I 99+ I 998' I 98-2002

Stanislawa WiSniewskiego.

ffi wodnicz4cY RadY zglosil'

"iu 
*Lta* oUiuO'dzisiejszej sesji zosal radnycrzegorza Wiecka'

nadny Grzegorz Wiecek wyrazil zgodg ru kardydowanie'

naau tafi"6 jeanoCtosnie (I8 glos6w ,za") wybrala radnego Grzegorza

Wiecka s€kretsrzem ohad XLIII sesji Rady Miejskiej'

Do p-ktu +qo PEviecie oro.okolu z obnd XLI i XliII ltii:Rrqudie i!4ei
@arzobrad XLI sesjiRady Miejskiej

pt 
"d"t"t"ii 

*ttiot i * sprawie przyjgcia protok6l z poprzednicj sesji

Vz odczytani^,
Wnios€k stanowi zahcznik do Protokotu.
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Ponadto protokol byl wylo2ony do wglqdu radnych w pokoju m 25

Urzedu Masta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu

na obrady dzisiejszej sesji.

Rada Miejska jednoglo6nie ( I 8 glos6w ,,2a") plzvjeh ?glos?1v-y.m.9Tk'
Ra<lny nyszari Samariski - s€kretarz obrad XLII sesji Rady Miejskiej

przedstawil wniosek w sprawie przryjqcia protok6l z poprzedniej sesji

bez odczytaria.
Wniosek stanowi zahcznik do protokolu.

Ponadto protok6l byl wylozony do wgladu radnych w pokoju nr 25

Urzgtlu Miasa i Gminy o czym radni mstali zawiadomieni w zaproszenru

na obmdy dzisiejszej sesji.

Rada Miejska jdnogloinie (18 glos6w .za') przyjgh zgloszony wniosek'

Rady Miejskiej.
Infonnacja stauowi zahcznik do protokolu.

zwlaszcza z rrykonania uchwal Radv Mieiskiei
Stanisla!r' Wabnic - BlJtrrristrz zloiayl Wwy,!s7E sprawozda$e'

Sprawozdanie stanowi zafumik do protokolu' 
- . .. -

fonadto Brumisrz poinforrnowal, 
'E 

nie bdzie likwidacji Leoni Autokabel

Polska SP6lta z o.o.

Do p-ktu ?-qo ltrtcrpehcie i z.aoYt.tris ndrvch
@ w zwi4zku z orwarcieln FTn} Bunryh-z

jako organ wykonawczy ma pomysl jak rozwiq-zae s)4uacJQ lu rcJonowa a

iego odet<tu, Uy nie dochodzilo do tzw' pomieszania koszt6w utrzlmania

pfrllum i ZutAao fn"tgetyki Cieplnej Czy-nieraleialoby utworzyd odrqbnego

podmiotu gospodarczego (np. w formie sp6fki) Mies*aicy blok6w mog4

iwierdzti. x plac4za podgrzewanie wody w baseme'

Zapyt\e czy M, vryspisko wywozone sa tylko odpady z naszej gmmy'

wibo"i"lly"ypiti<a jist duzy ruch samoch6d z odpadami i nie tylko

z reii*:r.jann z wszal gminn np. z wojew6dztwa l6dzkiego' 
,

Jakie s4 koszty skhdowania odpad6w spoza terenu nasze1 gmny'

Zapytoj" X"aV pfunuje sig remopnt ulicy Piaski we wsi Roj6w' czy jest juz

przYgotowany Proj€kt remontu.

Wo*i o u"unk"jono*attiejako drogi gminrej - drogi fuz4cej wieS Roj6w

z wsi4 Olszyna istniejqp€j ;d kilkus€l lat ldroga przy posesji Ponitki czy

Adarnskiego)
Radna Maiiola Kozlowska - w zwi4zku z nie ofizynaniem od Woj€wody

odpowiedzi na pismo w sgawie uznania szk6d w rolnictwie powstalycb

rl il"rrrit 
" 

t"tni"tt poatopierl wnosi do Burmistrza o interwencjQ w tej sprawie

W imieniu mieszkric6w wsi Szklarka MySlniewska wnosi o rerDnt &69

gminnych, kt6re sq ariszczone i w wielu miejscachnieqT{ezAne

Lpyt";" Stu.ttp ti"ay bpdzie kontynuowana budowa drogi powiatowej od

s"ii.rii r"rv,{tt a-o fo:tvtu Co.y. z""ta *ymo-ty pewierodcinek tej drogi od

*si Szklarka My5ln i od tej pory nie podjeto dlsszych dziahn'

odcimowslychljLlcdg-0d
@ skrzpek - Przewodnicz4cY
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Radny Andrzej Manikowski wnosi o zainstalowanie odwietlenia na ulicy

Przemyslowej na odcinku od ttl, Gen.sikorskiego do ul. Lakowej szczeg6lnie

przy przejSciu dla pieszYch.

Zapytuje dtaczego przy przebudowie Lrl Wielunskiej nie mslal wykonany

4ura Ao *yry"ini; * plurie zagospodarowania przeslrzennego nowej

aiogi hczq;j ut. Wielurisk4 z ul. Sw. Mikobja lplanowana ulica za Centra-

laNasiennd.
Ga"y nys ta Sry.utist<i wnosi o rozwi4zanie problemn posesji przf ul'

Wiosnyiud6w nikt nie mievkuje. Mornaby tuzadz't0 peuking d.la ZEs'

polu Szk6l nr 3, Przedszkola nI I i Sz-koly Podstawowej nr 3 Problem znany

iest Burnistrzowi i Starogcie - naleZdoby wsp6lnie zastanowid si€ nad

mozliwo5ciqjego rozwiq ania.

Zapytuje czy-miasto doczeka siQ jeszcze w tym toku zalozenia monitodngu'

Radnv Andrzei Oeorkiewicz wnosi o konlrole patroli Policji w centrum

Osrr"rro*u gdti" ni" ma rnozliwoici zaloi€nia oSwietlenia ulicanego

szczeg6lnie w nocy z pi{tku na sobot9 i z soboty na niedzielQ - s{to uwagi

mieszkafc6w.

l- s"k"p.k - #;;G;"e"-y Dt"l,ttcy ff 2 
^araca 

u$age na pojemniki

na imieci na Osiedlu Zamkowyn kt6re mstaly umieszczone w mlejscu

dotychczasowych ko ener6w. Korzystanie z tych pojemnik6wjest szcze-

solnie uciazliwe dla dzieci i os6b starszycb. gdyz ich pokryrvy s4 cig2}ie

iodpady cz6sto nie trafajq do pojemfk6w. tylko spadaj4 obok'

Zuplt"F co , oytop"m frrnt6w przy 
',Stalchemie" 

na ul' Zamkowej

stanowiqgych dojazd do galarry.

Phnlde ;; budowg chodnika na odcinku od ,FiedronK' do ,Jntermarche"'

a co z dqazdem do galary
Wno"i o nap.u*g luipy o6*i.tl*iu uti"^.go pr4 bloku nr 5 na Osiedlu

Zamkowym na tyhch pawilonu ,,Spoleni' - lampa ciqgle siq.psuje' . -

Miecryslaw Mq;ry - Prz€wodoiczqcy Dzielnicy m 4 zapyuje z jakich

teren6w przywozone s4 6mieci na wysJpisko w Ostrzeszowie'

Mieszkaticy okolic wysypiska zglaszaj4 wzmotony ruch sarnochod6w

z roznrqni reiestraciami - spoza terenu gminy Oslrzeszow'
poOziet<owi za uporzqdkowanie ruchu prry Klaszorze Siostr Nazaretanek'

Wni6i o oSwietlenie alejek przy Klasztorze w okesie jesiemo-zimowym

zawzgl{r n d\ity rlur;h pieszych ( dzieci do szkoly, mieszkancy do

koiciola).
Zqlosil Droblem przesiadywania wiecmrami na alejkach grup ri odzieiry

sioiywajqc€j alkohol. Wni6sl o kontrole Stra,ry Miejskiej i Policji w go-

dzinach wieczomych.
Zapfuje co zrobiono w sprawie dopalaczy na terenie Ostrzeszowa'

Do o-ktu 9-qo Podiecie uchwal w lorrwiel
a)g

Jd^f B,rkl"*i"t - Sk-bntk pr^dsta\'!ii proejk uchwary-

Stale Komisje Rady Miejskiej pozt'tyrvnie zaopiniowaly porlYzszy projekt

uchwaly pod obradY sesji.

naaa MGi"tu t t g6sami ,'za ', I ,,wstrzlmujacym" podjqla-uchwa&'

Uchwab Nr )OIII/301/2010 stanowi zalacaik do protokolu'
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b) okre.ilenir wvlokof€i rocztrvch stawek Dodatku od Srodk6w

traNportowYch (trr 27412010)

lOzefBukiewicz - Skarbnik przedstawil goejkt uchwaly

Stale Komisje Rady Miejskiej porytltrnie zaopiniowaly powyzszy prcjekt

uchwaly pod obrady sesji

Rada Mi;jska I 8 glos&ni ,y'', I ,,wstrzyrnujaclm" podjqla uchwalg'

Uchwala Nr )OIIV302/2OIO sreul,awi zakr,znifr' do protokolu.

c) oheileni. wzor6w irformrcii i d€khrrcii DodrtkoYvch (nr 2752010)

J6zef Bukiewicz - Skarbnik przrdstawil proejkt uchwah

Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly pow'szy prqekl

uchwaly pod obrady sesji.

Rada M;jska jeddebdnie (19 glos6w ,y') podjela uchwah.

Uchwah Nr XLIII/303/2010 stanowi ?st4fzik do Fotokolu.

Na obrady s€sji Rady Miejskiej przybyl radny Marek Czwordon'

d) udzielenir z budietu Misstr i GminY Osirzesz6w DompcY;EEqJr-gglvci

Stanislaw Wabnic - Bumistrz prz€dstawil Fojekt uchwaly'

Stale Komisje Rady Miejskiej poatltnie zaopiniowaly powyzszy prcjekt

uchwaly pod obradY sesji.

Rada Miejska jednoglosnie (20 glosow ,7a") podjqh uchwalE'

Uchwah Nr XLIIV304/2010 stanowi zahcznik do protokolu'

e) przedluteni. czrs[ obo$tirzvwrnir dotYcz.lowvgh tTvlClt.zbio]owcso- 
iooatrzenie w wode oraz zbiorowceo odorowadz'nie Sciek6w

(nr 2892010)
lffiir& - z."tgpca Bumistrza przedsawil projekt uchwaly . -

Stale Komisje Rady Miejskiej porytyvunie zaopiniowaly powy2szy proJekt

uchwaly pod obrady s€sji.

Radna krystyna Sikora - Przewodnicz4ca Komisji Odwiaty, "' "aopiniowala
projekt uchwaty pozlt y*nie, ale bz oplat za wody z powierzchni dacho-

'!vych.
Piotr Klimek - Prezes Wodoci4g6w Ostrzeszowskich q'ja*nil, zo wody

z powievchni dachowych mogq bye zagospodarowane we whsnym zakresie

Po otr4,rDaniu zawiadomieniania Wodociqgi sporz4dzq dlt trmy aneKs oo

umowy o czym firmy sq poinfonnowane.
naaa tr{iejst<ajeanogtosnie (20 glosow .za') podjeb uchwal€'

Uchwah Nr XLIII/305/2010 stamwi 2h94ik do protokolu'

O zmian w budiecie Mieltr I Gmhv Ortrzes+6w q 20!0 roku (nr 2922010)

JozefBut<iew;cz - Skarbnik przedsawil proejkl ucbwdy

Stal€ Komisje Rady Miejskiej pozyty*nie zaopiniowaly powyzszy pro1ekt

uchwaly pod obradY sesji.

Rada Mi;jska jednogloCnie (20 glosow,'z-a') podjela uchwalQ'

Uchwala Nr XLIII/30 6/2010 starr|^'i, zawzrtu do protokolu'
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g) zstwierdzetria proqmmu wsD6lDrscv Mirltr i GminY Ortrzesz6w

z orsrnizacismi Dozarzrdolwmi orgz intrvmi Dodmiolami oriz innvmi
uorawnionvmi oodmiotami prowadzacvmi dzialalnoSd ootvtku
publiczreeo nN 2011 rok (trr27112010)

tr,t'ariusiWitek - Zastepca Bumistrza prz€dstawil pojekt uchwaly.

Stale Komisje Rady Miejskiej poztt]'$nie zaopiniowaly po*yzszy projekt

uchwaly pod obrady sesji.

Rada Miejska jednogloinie (20 glos6w ,pa") podjQh uch\adQ.

Uchwah Nr XLIIV307/2010 stanowi zalqpzdk do protokolu.

h) zbvcis rieruchomo6ci srunlowvch Dolototrvch w Roiowie qmiqa

Ostrzw w o?]at{z'ol|.ch irko dzitltri 636' 6t9.6a.($ 27pnQl0\
Vuriusz Witet - Zastepca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly.

Stale Itumisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly po*yzszy projekt

uchwaly pod ob,rady sesji.

Rada Miejskajednogloinie (20 glos6w ,7a") podjeh uchwar€.

Uchwah Nr XLIII/308/2010 stanowi zahpznik do protokolu.

i) oddrtrir trieruchomoSci w utt akow.trie wicrzvsae (nr,2764l2010)

tr4atluv witet - Zast€pca Burmistrza przedstawfi projekt uchwaly'

Stale Komisje Rady Miejskiej pozytyvmie zaopiniouialy powyiszy projekt

uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejskajednogloinie (20 glos6w ,za') podj!'la uch\.'ak.

Uchwala Nr XLIII/309/20 | 0 stanowi zahqzlik do protokolu.

j) wvntcph rqodv !r zbvcie nierucbomoici rul4ei (trJ ?774010J-' 
I,tariusr Witet< - Zast@ca Burmistrza przedstawl projekt uchwaly'

Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowdy powy2szy proj€kt

uchwaly pod obrady sesji.

nadny .ryrdrzej Manikowski swierdzs, 2€ nisruchomos6 roliajest powy2Ej

3.000 nf.
Rada Miejska 19 glosami ,,za'' i I ,'wstrzyrmjacyrn" podjr& ttchwalg'

Uchwah Nr XLIIV310/2010 stanowi zahpadk do protokolu

k) nrbvcis udzidu w prrwie wh!tro3ci erurtu Dolotonceo w Ostrz€rzowie

w reionie ulicv Borek Aleie Wolnoici (nr 2784010)
Madusr Wttek - Zast$r& Bumi$trza prz€dstawil Fojekt uch$€ty'

Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowat powyzszy projekt

uchwaly pod obradY sesji.

Rada Miejdrajednogloinie (20 glos6w,'za) podjgla uchwak'

Uchwala Nr XLIIV3I l/2010 stanowi zal4czik do protokolu'

l) zamianv {rurl6w polototrvch w Ortrzerzowic w reionie ulicv
Podmicilkiei (nr 279120101

Ir4ariusz WGk - Zastepca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly'

Stal€ Komisje Rady Miejskiej pozltpvnie zaopiniowaty pow)'zszy projekt

uchwaly pod obrady sesji

Rada Miejska iednoglognie (20 glos6w la") podjqla uchwalq.

Uchwala Nr XLIII/312/2010 stanowt za@zrt*. do protokolu'



m)

St*lrt"* WaUtL - Bti*isu, przedstawil projeh uchwdy'

Stale Kornisje Rady Miejskej pozytywnie zaopiniowdy plojekt uchwaly

pod obrady sesji.
'p"r"*oatti""acy naay Miesjkiej zapytuje czy dopisanie do projektu uchwaly

.,pod usfugi weterynaryjne" .na sens 
_-

Burmjstrz wyjalniL z€ ogranicza mozliwodci nab,\vaj4cemu

nuau VU"t" t t glosami ,ra', I ,Przeciu/' i 8 ,,wstrzlmujqcymr" podjqh

uchwalq.
Uchwah Nr XLIII/313/2010 stanowi zahcznik do protokolu'

Sfi 
"1a* 

Waffi-unntstlz przedstawil projekt uchwaly

Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly

ood obradv sesii.

ir.au ui.ltr,u iz gtoornl,7"". I ,.p,zeciw" i 5 '.wslrzlmuj4cyn" podjela

uchwalQ.
Uchwala Nr XLIIV3l 412010 stamwl za@zrtu' do protokolu'

Obrady sesji opulcll radny Andzrej Cudniewicz'

n) podwviszenir kaoitalu zrkladowcco w Wodocireach Oslrz$t4ws!'ich
' ;frffi;;-.o. z si;a;ibr w ostrzdzowie i sDorobu Dokn'cir DodwYirzo-

neco kroilrlu (nr 2E5/2010)

-studdu* 

wubtric - But-istz przedstawil projekt uchwaly'

Srah Komisje Rady Miejskiej poz,'tywnie zaopiniowaly projekt uchwaly

pod ohady sesji
ifuau lt.;"t u ieanogtoSnie ( l9 glosow .za") podjqh uchwalq'

tlchwah ih XLIIIitl5/2010 stanowi zal4caik do protokotu

o kaDitalu (nr 28712010

$atri.t * wabttc - Bttnfttrz przedstawil projekt uchwaly . .

Stale Komisje R&dy Miejskiej pozyrywnie zaopruowaly proJekt ucnwary

pod obrady sesji-

Woa;-trz O"ogi- prezes Zakhdu Eneryeryki Cieplnej sp6lka z o o'

przedslawil wyjaSnienie na pGmie. k6re stanowi zahczuk do protokoru'

iLanv crr"gol wiwek stwierdza. ze robienie oswietlenia boiska

,n O,Loato Spo.tu i heneuc;i to jest wyizucenielieniedzy ponk\'ldt'

w eodzinach wieczomych nie uta meczJ' am tienmgow'

ltfio<Limierz Drogi wyjainl, ze Srodki w kwocie 70 tys' zl pochodz{

ze sooosoringu Sp6&i OSw;alenie uticae i Drodowe Energa-
-n 

ail ff"ntyi fijt"t zapytuje co spo&a En€rga dofinalsuje w tym roku

dla naszego miasa i gminY.

Na obrady pow6cil radny Andrzej Cudniewicz'
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Stanislaw Wabnic \1yja6nil, 2e w biez4cym roku w gminie nie

Wlo zadnych hwestycji wykonanycb przez Energg

E-nerga stmcila wigkszodciowy pakiet udzial6w i sprzedaje swoje'

M-i; Wit"k 
"ryja,3n{ 

2e naszz gnfulu tm tdzialy w Enerdze'

Enerea ma obec-nie 42% udzial6, a gnriny (mmovady) 58%'

Raari Shwornir Odrobinski slwierdza ,F Rada Miejska nie byla

informo*'ana o dziahlnodci sp6lek z 100% udzialem gniny, nie

orrzymywah inforinacji z dziaialnoSc i.

Proponuje podjpcie uchwaly w tej sFawie oraz ustatenie dla s?6lek

zadan na poczqtku roku, a na koniec wysluchanie informowacji

o wYKolanru.
ttadna Mariola Kozalowska stwierdzih, 2E wies Szklarka Mysln

Drzrz 4lala tle doczFkala sig iadnej larnpy o5wietlenia ulicaego'

i?.adny Grzegorz Wiqcek zapytuje jak jest liczona robocizna pracow-

nik6w Zakladu Energetyki Cieplrcj przy budowie kr;tej plywalni'

Wodzimierz Drogi odpowiedzial' ze kazta 
-mwestycJa po zaxonczemu

musi by6 rozliczona
nrau ft4qtk tZ gto.urni ,,2a"' 3 ,,wstrzyrnujacymi" pod.iQIa uchwa&'

Uchwah ih xLIIi/316/2010 stanowi zahcznik do protokolu'

Prze*odniczqcy Rady Miejskiej oglosil 3o-minurow4 przenvg w obradach

1godz. t2u - t2Dl.

Po przerwie nie wr6cili radni Jan Papiernik i Maru Zawada'

p) zmiotrr Statuh Zwi.zku GDin Zicmi Ortzdzowski. qi (trt 2861010)
'' MaG wfrek - zastepca Burnlstrza prz.edstawil projeh uchwdy . .

Stale Komisje [tady Miejskiej pozytnvnie zaopiniowaty powy'szy proJeKI

uchwa! pod ob,radY sesji.

Rada Miejska jed;gbsnie (18 glosow,za') podjqla uchwalg'

ucnwaa iqr if-nVit 7 120:10 startow zdryat*' do protokolu'

Na obrady s€sji w6cil radny Jan Papiemik-

uchvaly pod obrady s€sji,

nuL f',ii"j"tuj"aooglo6nie (19 glos6w ,'za") podigla uchrvalq'

t lctrwata ilr it-I il8/2010 stanowi zalapzrik do protokolu'

i Cospodlrki Wodtrei {nr 29412010).
F"*"1- Uscir"\,'it - tf ZastQpca Burmislrza przedsawil powyzszy

ii@sawil Fojekt uchwalv'

iiule fo-i"j" nuay Ui.jskq poaq*,rri" -"piniowaly powyxzy projekt

uchwaly $raz z uzasadnieniem.

projekt
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Radny Grzeforz Wigcek stu/ierdzil, z€ osoby prywatne skladaly *'nioski

o dofinansowanie z tego firnduszu.
Pawel U3cinowicz wyja3nil ze osoby fizyczne nj€ mogq olrzlmai do[-

nansowania z Narodowego Funduszu Ochrcny Srodowiska i Gospodarkl

Wodncj.
Rada Miejska jednoglosnie (19 glosriw ,pa') podjpla uchwalg'

Uchwala Nr XLIIV3I 9/2010 stanowi zalacaik do protokohr'

Na ob'rady sesji wr6cil radny Adam Zawada'

Obmdy opuScil radny Andrzej Cudniewicz'

Stanislaw Wabnic - Bumistrz przedslawil infornacjQ, kt6ra stanowr

zal{czrik do Protokolu.

Do p-kau I l-eo Odporviedzi trN itrlcrDehcie i zsovtrpir
Stanishw Wabnic - Butmistrz wyjaSnil:

- nie do korica s4 rodiczone koszty budowy basenu ze wzglQdu na

gwamncje'
- jest obnizony krawqinik na ul Wielurskiej w planowan;'m wjezdzie

na nowq ulicP,

- bu<lynkiim r,a ul. Wiosrry LvA6w zarz$a Zakhd Gospodarki Miesz-

kaniowej,
- iffnsalowanie monitoritrgu bQdzie rozpocz4te'

L€ch Janicki - Starosta wyjainil 2€ I elap budowy drogi powutowej

Szkla*a My3ln. - Bi€rz6w jest zakonczony Jes.t to inwestycja d\''ulefilia-

PodziQkowal za pomoc w budowie chodnika na ul Zat*owej'
Radny Marek Czwordon stwierdzil, 2e na ul' Lefnej zrobiono nawierz-

chnie a nie wymieniono kaw€'nik6w' Zap)tuje cry nie nalealo wykra-

wginikowae.
Mieczvshw Madry tyjainq 2e opinia dzielnicy nr 4 byl4 aby de km-

r,rqznikowad jezdni na ul. LeSnej

Dariusz Bieniek - Komendant Komendy Powiatowej Policji wyjalnil'

- urlzial Policji wsp6lnie z SANEPiD-em w akcji dopalaczl

- poczynania lotliji * sprawie zabezpieczenia bezpieczefistwa miesz-

[ancorq w szczeg6lnoSci patrolowania alejki klasztomej i uLic w cen-

trum miasta \t pidki i soboty w godzinanoh nocnych'

Mariusz Witek - Zastepca Burmisirza:
- jest zlecone opracoraanie dokumentacji na remont uL PiasK w Rojowie'

- ttyjdnianu j"ti tftuu"ja prawna ttrogi (Qcz4cej wie6 Roj6w z wsi4 Olsz'na)

w Rojowie,
- otrzy;afdmy infomacjQ pis€mn4 z wykonania ury9ry d9-lczacej skh-

\dowiska odiad6w, z ttbie; wyn*a ze 
'n 

itt- na skladowisku jest sortownia

i odzyskuje siQ drodukty *t6m€, kt6re wywozi sig'

- monotoring bgie zainstalowany'

i@v Radv Miejskiej przedstawil

infoffncjQ,kt6ra stanowi zahczrik do protokolu.
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Do o.ktu 12-eo Sorewv rdine i infomecie
Mariusz witek - Zast$aa Burmistrza przedgawil OpioiQ w sprawic

dzia&i w Nied2wiedziu.
Rada Miejskajednoglodnie ((19 glos6w ,ta") podj@ pozytywna opiniE.

Opinia stanowi za&toznik do plotokolu

Do o-ktu 13'so Zakoiczonie
Przewodnicz4py Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad s€sji,

podzigkowal nszys&im za udzial w obradach i zamknal obrady XLI sesji

P.ady Miejskiej.

Rada podjeh 19 uchwd
Rada ro#czeh obrady o godzinie lF, a zato6czyh o goddnie 1310.

Prctokolowab:


